
Referat fra den 7/4-2022

Næste møde den 4/5-2022 klokken 18

Flagspillet skal op igen den 22/4, så vi kan holde standerhejsning den 23/4 klokken 13 som planlagt.
Tom skulle gerne blive færdig på moler og plads inden standerhejsning.

Vi har nok behov for at følge op på om bådejere har de rigtige ansvarsforsikringer på båden, 
hvordan gør vi uden at det bliver endnu en ting der skal administreres.

Der er generelt behov for bedre opmærkning af stativer og både, så vi ved hvem der ejer hvad.

Der er oprydningsdag den 1/5 som vi plejer efter sidste søsætning.

Vi skal ha sendt vores havnereglement til godkendelse hos relevante myndigheder, tænker at det må
være kystdirektoratet. Måske har vi behov for at anskaffe nogle bimålere til sejlere med el motor.

Vi skal ha svajere til et kort møde omkring brug af tomme havnepladser i sæsonen. Jeroen ønsker at
stoppe som svajer formand, da han har fået plads i havnen. Jeppe Uldall skal høres omkring 
overtagelse og har inden referatets tilblivelse sagt ja til at tage en tørn.

Vi skal ha sikret at vi har den nødvendige forsikringssum på huset. Så vi kan opføre et nyt hvis 
uheldet skulle være ude. 

 


